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I. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagorden blir godkjent. 

 
Sak til eventuelt: PPU-musikk, praksis. 
Orienteringsaker a, b og sak til eventuelt, blir orientert og diskutert under ett. 

 
II. Godkjenning av protokoll 

Merknad protokoll fra møtet i mars mangler. 
 

III. Saker 
 
6/20 Konstituering av programstyret for PPU-KMD 

Vedtak: 
Programstyret konstitueres med de studentene som blir oppmeldt fra FUGA og vikar for 
programsekretær godkjennes.  
 
Merknad: Info om oppmeld student kom 17.sept. Sekretær fikk derfor gitt beskjed til 
studenten samme dag som programstyret.    

 
7/20 Møteplan studieåret 2020/2021 

 
Vedtak:  
Programstyret godkjenner møteplan 20/21, med visse forbehold diskutert i møtet. 

Møte 3/2020 

 

Protokoll Programstyret for PPU-KMD 
Fredag 18.september kl. 09.30 – 11.30  

Zoom-møte  
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Møteplan 20/21 (Kl. 9.00 – 11.00) 
(18.sept) 
27.okt (OBS! Tirsdag kl. 8.30 – 10.30)  
23.nov (Obs! Mandag) 
15.jan 
19.feb 
19.mar 
7.mai 
 

 
8/20 Bortfall av fremmøte som obligatorisk arbeidskrav i emner (korona) 

(Oppfølging av sak i Studieutvalget SU-KMD 18/20) 
 
Vedtak: 
Programstyret tar vedtaket i Sak nr SU-KMD 18/20 til etterretning. Emneansvarlige på 
PPU ser på hvilket behov det er for å justere emnebeskrivelsen i forhold til 
frammøtekravet, og sender eventuelle endringsforslag til programstyresekretær og 
programstyreleder innen tirsdag 22.9.  

 
Innspill i møtet: Gikk på at PPU ønsker å oppretthold digital undervisning, også når det 
kan gjennomføres fysisk undervisning. Ønskelig å ha så mye fysisk oppmøte som mulig, 
fordi det er viktig med god dialog og deltagelse fra studentene. Det føres fravær som 
vanlig også ved digital undervisning.  
Tilpassing vil være som ved ordinært semester (uten korona), ved at emneansvarlig 
tilbyr andre krav til deltagelse. Fravær er ikke et stort problem ved PPU-KMD. 

 
9/20 Revidering av studieplaner og emneplaner 

Programstyret ser på behov for endringer i emneplaner/ studieplaner for neste studieår, 
så langt i studieåret 20/21, etter innspill fra emneansvarlige. 
 
Programstyret følger saken gjennom året. 

 
Tilpassinger for deltidsstudentene på kunst og design. 
Undervisningsplanen – Uke 47. 
 
Sekretær lager eget dokument som medlemmene fortløpende kan legge inn behov for 
endringer. 
Viktig å få frister tidlig. Husk å informere programstyret om disse.  
 
Vedtak: 
Programstyret følger opp saken, med de innspill som kom fram i møtet.  
 

 
 

10/20 KMDs studentmentorordning – pilotprosjekt H20 

Innspill: 
- Et godt lavterskeltilbudet, som bør videreføres. 
- Gode spørsmål fra studentmentor på informasjonsmøtet. 
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- Spesiell situasjon for PPU og Musikkvitenskap, siden det ikke var noen 
studiekonsulent ansatt per oppstart. Bør vurderes om mentoren skal gjøre alt det 
disse gjorde i år, når det er en studiekonsulent på plass ved studieoppstart.  

 
Vedtak: 
Programstyret følger opp saken fra SU-KMD 16/20, med de innspill som kom fram i 
møtet. 
 

IV. Orienteringer  
a. Informasjon til PPU-studentene (orienteringssak) 
b. Praksisforløp PPU-KD, deltid 
 

V. Eventuelt 
a. PPU-musikk, praksis 
 

Orienteringsaker a, b og sak til eventuelt, blir orientert og diskutert under ett. 
 

Diskusjon i møtet: 
Musikk – Utfordringer med praksis i forbindelse med Covid-19 på PPU-musikk. 
Bekymret for hvordan dette skal løses på PPU-musikk fordi kulturskolene og skolene generelt 
melder tilbake om at det ikke er ønsket å ta inn praksisstudenter ifm. Covid-19, fram til jul. Både 
kommunelege og skoler har meldt dette.  
Er det mulighet for digital praksis, om studentene ikke får kommet inn i praksis? 
Jobber med å løse utfordringene i høst. Mulig løsningen blir å dytte på når praksisukene blir, og 
tilpasse det både i form og tidspunkt.  
 
Studentene vil bli informert om situasjonen. 
 
På sikt er det ønskelig å få på plass faste avtaler med skolene/kulturskolene. 

 
 
 
 

Bergen, 21.sept 2020 

 

Anne Skaansar  Liv Heidi Ekre 

Programstyreleder  Programstyresekretær  
Studiekonsulent (vikar t.o.m 19/02-21) 

 


